



West African Ornithological Society
Société d'Ornithologie de l'Ouest
Africain



**Join the WAOS and support
the future availability of free
pdfs on this website.**

<http://malimbus.free.fr/member.htm>

If this link does not work, please copy it to your browser and try again.
If you want to print this pdf, we suggest you begin on the next page (2) to conserve paper.

**Devenez membre de la
SOOA et soutenez la
disponibilité future des pdfs
gratuits sur ce site.**

<http://malimbus.free.fr/adhesion.htm>

Si ce lien ne fonctionne pas, veuillez le copier pour votre navigateur et réessayer.
Si vous souhaitez imprimer ce pdf, nous vous suggérons de commencer par la page suivante
(2) pour économiser du papier.

Malimbus

Vol. 1 1979 No. 1, May

(A continuation of the *Bulletin of the Nigerian Ornithologists' Society* from Vol. 14, 1978)

Je pense exprimer la pensée des membres francophones de la Société d'Ornithologie de l'Ouest africain en disant combien nous avons apprécié l'initiative de nos collègues de langue anglaise d'élargir l'audience de la Nigerian Ornithologists' Society à toute la région occidentale. Depuis quelques années, avec le nombre croissant d'ornithologues attirés par l'Ouest, naguère encore si délaissé, le besoin se faisait sentir d'une revue consacrée à l'ornithologie de cette région. Ce premier numéro en est l'heureux aboutissement et n'est, j'en suis convaincu, que le début d'une fructueuse et durable collaboration.

I would like to express the sentiments of the French-speaking members of the West African Ornithological Society in saying how much we have appreciated the initiative of our English-speaking colleagues in enlarging the coverage of the Nigerian Ornithologists' Society to the whole of West Africa. For several years, with the increasing number of ornithologists drawn to this region, before then so understudied, the need has been increasingly felt for a revue dedicated to the ornithology of western Africa. This first number of Malimbus happily meets that need and, I feel convinced, is only the beginning of an era of valuable and durable collaboration.

Gérard J. Morel
Vice-Président